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Studentka odpověděla uspokojivě na otázky oponenta  
 
Otázky: 
Doc. Cvrčková 
Je možné, že obsah určitého typu sekundárních metabolitů, je-li zvýšen, je provázen zvýšenou 
produkcí jiných látek, např. silic? Je to z literatury známo? 
Odpověď: Možné to asi je, z literatury mi není známo. 
 
Prof. Nátr  
Jsou různé výsledky autorů ohledně obsahu sekundárních metabolitů způsobeny nějakým 
určitým faktorem? Určitými podmínkami, interakcí s prostředím, globálními změnami? 
Odpověď: Celá řada faktorů má vliv. 
 
Je mykorhiza využívána pro průmyslovou produkci sekundárních metabolitů. 
Odpověď: Není mi známo, že by již bylo využíváno běžně. 
 
doc. Sklenář 
Co je primární funkce sekundárních metabolitů u rostlin? V práci se tolik neobjevovalo. 
Odpověď: funkce jsou různé, např. ochrana proti herbivorům, i další funkce. 
 
 


